

NOGAI NATIONAL DISHES НОГАЙСКИЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ БЛЮДА

Sok is the most famous recipe for traditional Nogai cuisine. The unusual sweetness of millet and sour cream, although extremely time-consuming to prepare, is quite popular

Сок - самый известный рецепт блюда традиционной кухни ногайцев. Необычная сладость из пшена и сметаны хотя и чрезвычайно трудоемка в приготовлении, но достаточно популярна.

Tarama (boiled horse meat). A rather ancient recipe of Nogai cuisine. It is best to cook Tarama in a cauldron and in nature, it is customary to eat this dish by hand

Тарама (отварное конское мясо). Довольно древний рецепт ногайской кухни. Готовить Тараму лучше всего в казане и на природе, есть это блюдо принято руками



NOGAIS NATIONAL DISHES НОГАЙСКИЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ БЛЮДА

Kalzha is a chicken noodle soup, a fragrant and delicate dish. Kalzha (noodle soup) is very useful for boosting immunity, especially in winter

Калжа – куриный суп-лапша, ароматное и нежное блюдо. Калжа (суп-лапша) очень полезна для поднятия иммунитета, особенно в зимнее время

